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Til stede: Ivar Aae, Christian Christiansen, Maiken Vegsundvåg og Bernt Humberset 

 

Sak 1 orientering fra styreleder  

Styreleder informerer om deltakelse på Kick Off i Oslo og nåværende aktivitet i regionen. Det er 

gledelig at det observeres at mange lag fra forskjellige klubber deltar på både mini- og serie 

turneringer. 

1. Det nevnes at det ikke var avklart hvem som hadde ansvar for herrekamper i 2 divisjon 

forrige runde i Volda. Viktig at de som står om hjemmelag vet at de har ansvar for å 

arrangere selv om det ikke er på sin vanlige hjemmebane. 

2. Det diskuteres fordelene ved å spille teen-turneringer og ønske om å få med flere lag og flere 

turneringer. Det bør informeres og promoteres på Møre og Romsdal sin Facebook-side, som 

en påminnelse om konseptet. 

3. Kate fra forbundet har spurt om tips til trenere og arrangører for Sandasol 2022. Vi sender 

epost tråden til hele styret  

4. Det har ikke kommet inn noen søknader fra klubbene som vil benytte seg av regionens 

midler. Det bør derfor sende ut en påminnelse til klubbene om muligheten 

 

 

Sak 2 Tilskudd til utøverne på regionslaget  

Forslag: År 2022 tilskudd på 1000,- per spiller  

Forslag vedtatt  

Det kommenteres også at det bør informeres om egenandelen i påmeldingen. Videre bør en arbeide 

med å få inn sponsormidler til regionslaget for å kunne fortsette med tilskudd til utøverne. Det settes 

opp som sak til neste styremøte.  

 

 


